



Källviks samfällighetsförening

Protokoll fört vid styrelsemöte nr 1 för Källviks samfällighetsförening lördagen den 7 februari 2026.

Närvarande:

Tommy Larsson (TL)
Lotta Johansson (LJ)
Magnus Lindblad (ML)
Bo Stenhammar (BS)
Marie Cannervik (MC)
Martin Westholm (MW)
Anders Erlandsson (AE)
Marie-Louise Nordenborg (MN)

§ 1 Mötet öppnas

TL öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställdes.

§ 3 Föregående mötesprotokoll

MN gick igenom föregående mötesprotokoll.

§ 4 Ekonomi

LJ gick igenom resultat för 2025. Preliminärt resultat 70 tkr så tillkommer lite bidrag som vi inväntar för 2025 på ca 20 tkr. Därmed ligger vi ungefär på samma resultatnivå som föregående år.



Beslutades att stänga ned pg-konto nr 62 65 44-1, som tidigare använts för grönområdesbidrag, men som nu inte längre används.

§ 5 Rapport från Info-gruppen

Vad gäller den nya lagstiftningen för avfall och förpackningar så finns det tre alternativ enligt Västerviks Miljö & Energi:

Central/centrala sopstation/er

Fyra tunnor per fastighet

Det sista alternativet är att man går ihop med några grannar (minst 3 fastigheter) och delar på de fyra tunnorna.

Det är ett fåtal fastighetsägare som valt att gå ihop med några grannar, de flesta kommer att få fyra tunnor per fastighet. Det kommer att komma information om när de kommer och byter ut soptunnorna så att man kan ställa ut sin gamla soptunna.

Vintercontainern kommer att bytas ut och anpassas till de nya reglerna.

OBS! Jätteviktigt att man inte ställer soporna utanför om den är full! Då får man ta hem soporna eller kasta i sin egen soptunna.

BS och TL arbetar vidare med kommunen för att det ska bli så bra som möjligt för alla inblandade.

Midsommarfirandet har redan nu börjat förberedas. Det är grönområde 6 och 7 som är ansvariga i år. Styrelsen håller på och tittar på en ny ljudanläggning, den gamla hörs alldeles för dåligt när man pratar i mikrofonen.

§ 6 Rapport från GVB-gruppen

Beslutades att beställa vassklippning vartannat år. Vassklippning har nu utförts varje år i fyra år, med ett väldigt bra resultat. Nu testar vi om det räcker med vartannat år.

Efter incidenten nere vid barnbadet i somras, när ett stort träd föll ner, har styrelsen tagit in en arborist som har gått igenom vilka åtgärder som behöver vidtas. De åtgärderna är nu utförda.

Skrapning och saltning av vägarna kommer att beställas.

BS har tagit in en offert för att åtgärda problemet med Parkslide. Offerten är på ca 500.000 kr vilket i dagsläget är ett för högt pris för att det ska vara aktuellt. Beslutades att avvakta.



§ 7 Åtgärdslistan

Åtgärdslistan gicks igenom och uppdaterades.

§ 8 Övriga frågor

Nästa möte blir 3 april kl 09.00 – 11.00 i Gula huset.

Årsstämman är 3 maj kl 09.30 på Stures. Inskrivning från kl 09.00.

§ 9 Mötet avslutas

TL tackade för ett bra möte och avslutade detsamma.

Vid protokollet



Marie-Louise Nordenborg

Justeras



Tommy Larsson